



Dr. Mazen G. Abouchakra, FCAA

Regional Director
Gen Re - Dubai - UAE



- Out of General Reinsurance AG regional office located in Beirut, Mazen Abouchakra has been serving the region for nearly two decades. He has actively promoted and lead a dedicated Gen Re experts' team in biometric risk management awareness, products development, pricing support and Life & Health reinsurance digital transformation assistance activities in the MENA and East Mediterranean
- Mazen is currently the Managing Director of Gen Re regional office. Prior moving to General Reinsurance AG, he has held numerous positions in banking dealing notably with options trading, currency hedging and in actuarial consultancy as well as actuarial modeling both in USA and MENA.
- He is holder of an executive Doctorate in Business Administration (DBA) in Consumer Behavior from the "Ecole Supérieure des Affaires" Business and Management school in Beirut. He is a Fellow of the Cyprus Actuarial Association [CAA] and a member of International Actuarial Association [IAA].
- He obtained a Master in Financial Engineering from ESCP (Ecole Supérieure de Commerce de Paris).
- He holds a BBA in Finance and Actuarial Science as well as a Master of Science degree from Georgia State University, USA, in Investment and Decision Sciences back in 1995.

الدكتور مازن أبو شقرة، FCAA

المدير الإقليمي
Gen Re - دبي



- من المكتب الإقليمي العام لإعادة التأمين AG الموجود في بيروت، كان مازن أبو شقرة يخدم المنطقة منذ ما يقرب من عقدين. قام بترويج وقيادة فريق خبراء Gen Re المخصص في التوعية بإدارة مخاطر القياسات الحيوية ، وتطوير المنتجات، ودعم التسعير، وأنشطة المساعدة في التحول الرقمي لإعادة التأمين على الحياة والصحة في منطقة الشرق الأوسط وشمال إفريقيا وشرق البحر الأبيض المتوسط

- يشغل مازن حاليًا منصب العضو المنتدب لمكتب Gen Re الإقليمي. قبل انتقاله إلى شركة General Reinsurance AG ، شغل العديد من المناصب في الأعمال المصرفية التي تتعامل بشكل خاص مع تداول الخيارات والتحوط من العملات والاستشارات الاكتوارية بالإضافة إلى النمذجة الاكتوارية في كل من الولايات المتحدة الأمريكية ومنطقة الشرق الأوسط وشمال إفريقيا.

- حصل على دكتوراه تنفيذية في إدارة الأعمال (DBA) في سلوك المستهلك من مدرسة الأعمال والإدارة «Ecole Supérieure des Affaires» في بيروت. وهو زميل الجمعية الاكتوارية القبرصية [CAA] وعضو في الرابطة الاكتوارية الدولية [IAA].

- حصل على درجة الماجستير في الهندسة المالية من ESCP (Ecole Supérieure de Commerce de Paris).

- حصل على بكالوريوس في العلوم المالية والاكتوارية بالإضافة إلى درجة الماجستير في العلوم من جامعة ولاية جورجيا بالولايات المتحدة الأمريكية في الاستثمار وعلوم القرار في عام ١٩٩٥.